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Protokoll  

Kungsholmens och Norrmalms råd för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 

Louise Lindström - DHR – Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet Stockholmsavdelningen  

Cecilia Kalderen - Autism & Aspergerföreningen Stockholms Län  

Marianne Hühne von Seth - FUB Stockholm – För barn, unga och 

vuxna med utvecklingsstörning  

Berit Magaard - Epilepsiföreningen i Stor-Stockholm  

Malin Tjernell Prioset - Föreningen för Rörelsehindrade Barn och 

Ungdomar (RBU) i Stockholms län  

Leonore Nyström - Astma- och Allergiföreningen i Stockholms län  

Monicka Zachari - Synskadades Riksförbund Stockholms stad  

Anna Hamlin, avdelningschef, Kungsholmens stadsdelsförvaltning 

Anders Forsberg, avdelningschef, Norrmalms 

stadsdelsförvaltningen 

Madelen Lyckedal, verksamhetscontroller, Kungsholmens 

stadsdelsförvaltning 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 22 februari kl: 14.00-16.00  

Plats:  

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Sankt Eriksgatan 117 

Protokolljusterare: 

Cecilia Kalderen 

Marianne Hühne von Seth 

 

 

Kungsholmens 

stadsdelsförvaltning och 

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

      

Protokoll 

2023-02-22 

 
[Besöksadress]  

[Postadr ess]  

[Postnr] [Ort]  

Telefon [Tel efon]  

Växel [Växel ]  

Fax [Fax]  

e-postadr ess  

[Org nr]  

[Plusgiro]  

[Bankgiro]  

[hemsida] 
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 1. Presentationsrunda  

Varje förening redogör för sitt uppdrag och huvudsakliga frågor för 

föreningen. Representanter från förvaltningarna presenterar sig.  

2. Godkännande av dagordning  

Rådet godkänner dagordningen. 

3. Val av ordförande och vice ordförande i rådet 2023-
2026  

Rådet påtalar att val av ordförande och vice ordförande inte kan 

göras för hela mandatperioden då Norrmalms stadsdelsförvaltning 

kommer att sammanläggas med Östermalms stadsdelsförvaltning 

vid halvårsskiftet. Beslut gällande val av ordförande och vice 

ordförande kommer därmed att gälla till halvårsskiftet i avvaktan på 

att nytt beslut kommer från Kommunfullmäktige. När nytt beslut 

kommer är fortfarande okänt. Rådet väljer ordförande och vice 

ordförande för rådets tre första möten.  

Rådet väljer Marianne Hühne von Seth till rådets ordförande. 

Rådet väljer Cecilia Kalderen till rådets vice ordförande. 

4. Val av protokolljusterare och tid för justering av 
protokollet  

Rådet väljer Cecilia Kalderen till protokolljusterare för mötet. 

Protokollet justeras via e-mail omedelbart efter mötet.  

5. Information från förvaltningen  

Stadsdelsförvaltningarnas organisation och uppdrag 

Förvaltningarna berättar om sin nuvarande organisation och 

stadsdelsförvaltningarnas uppdrag. Norrmalm informerar om att 

sammanläggningen med Östermalms stadsdelsförvaltning kommer 

att ske den 1 juli 2023. Rådet påtalar att det vore önskvärt att det 

anslås, exempelvis i lokaltidningen, till alla invånare på Norrmalm 

och Östermalm hur den framtida organisationen ska se ut.  

Rådet får information om att fokus för Kungsholmens 

stadsdelsförvaltning under 2023 kommer att vara att öka kunskapen 
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om kognition hos medarbetare samt göra en översyn av den 

kognitiva miljön. I båda förvaltningarna är beredskapsarbetet i 

fokus under året. 

Vidare informerar förvaltningarna kort om arbetet kring gemensam 

yrkestitulatur inom omsorgen för personer med 

funktionsnedsättning.  

Rådets frågor och synpunkter framkommer under rubriken 

”frågor/synpunkter från rådet” nedan.  

Sammanfattning av de nya instruktionerna/vägledningen gällande 

råden 

Rådet får information om de nya instruktionerna/vägledningen 

gällande råden för funktionsnedsättning. Se bifogad presentation 

och vägledning.  

Praktiska frågeställningar framåt – datum, plats, förmöte 

Möten våren 2023 

22 februari kl. 14.00-16.00  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Tema: Uppstart, boendeplan (om tid finns) 

20 April kl. 14.00-16.00  

Plats: Kungsholmens stadsdelsförvaltning 

Tema: Tertialrapport 1 

29 maj  kl. 14.00-16.00  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Tema: vad händer med rådet efter sammanläggningen? 

Rådet önskar ha fysiska möten med möjlighet till att delta digitalt 

när en inte har möjligt att delta på plats. Förvaltningen skickar 

inbjudningar till möten med adress och Skype länk.  

Rådet önskar ha ett 30 minuter långt förmöte innan mötet. 

Förvaltningen bokar lokal samt ordna Skype länk.   

Rådet kommer att ha möjlighet att inkomma med synpunkter på 

förvaltningarnas nämndhandlingar genom att göra en skrivelse från 

rådet och inkomma med till aktuell förvaltning. Rådets sekreterare 

återkommer med information och datum för nämndsammanträden 

och länk till Meetings Plus där alla nämndhandlingar finns att tillgå.  

Rådet beslutar att förslag till dagordning tas fram av förvaltningen 

och skickas till rådets ledamöter i två veckor innan mötet.  
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Rådet önskar att senaste protokoll från Kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor skickas ut i samband med att förslag till 

dagordning skickas ut.  

Boendeplan  

Rådet får en kort presentation av boendeplanen för region 

innerstaden. Ämnet återupptas vid nästa möte.   

6. Frågor/synpunkter från rådet  

Öppna träffpunkter/kollo/fritidsverksamheter 

Rådet påtalar att det finns behov av öppna träffpunkter för barn, 

unga och vuxna som inte omfattas av LSS och inte heller omfattas 

av socialpsykiatrins målgrupp men fortfarande har 

funktionsnedsättning. Rådet undrar om denna målgrupp är 

omhändertagen på förvaltningarna. Vid nästa möte önskar rådet 

information från förvaltningen om vilka öppna träffpunkter, 

kolloverksamhet och träffpunkter som finns i staden för denna 

målgrupp.  

Kompetens och kontinuitet på grupp-och servicebostäder 

Rådet påtalar behovet av kompetens och kontinuitet gällande 

medarbetare inom omsorgen för personer med 

funktionsnedsättning. Rådet meddelar att det kan vara en fråga för 

rådet att arbeta vidare med. Rådet önskar mer information 

gemensam titulatur inom omsorgen för personer med 

funktionsnedsättning.   

Rådet ställer frågor om hur Kungsholmen och Norrmalms 

stadsdelsförvaltning upplever att det har gått med personal och 

bemanning under 2022 inom omsorgen för personer med 

funktionsnedsättning. Förvaltningarna informerar om det är svårt att 

rekrytera kompetent personal, detta gäller i hela Stockholms stad 

och även i hela Sverige. Förvaltningarna arbetar för en gemensam 

yrkestitulatur.  

Tillgänglighetsvandring 

Rådet påtalar att det vore bra att göra en tillgänglighetsvandring 

tillsammans med förvaltningarna för att säkerställa tillgänglighet i 

parker. Rådet önskar att förvaltningen kontaktar 

parkmiljöavdelningen för att stämma av om det finns något projekt 

de arbetar med just nu som kan vara aktuell för en 

tillgänglighetsvandring.  

Övriga frågor/synpunkter 
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Rådet påtalar att det vore bra om rådet hade kontakt med stadens 

bostadsbolags råd för funktionshinderfrågor. Detta i frågor gällande 

byggande av grupp- och servicebostäder. 

Rådet önskar återkomma med frågor utifrån dagens presentation om 

boendeplanen för region innerstaden.   

7. Övriga frågor  

Kungsholmens stadsdelsförvaltning planerar en trygghetsvandring i 

slutet av mars 2023. Inbjudan skickas per mail till rådet.  

 

Protokollet justerades via mail 2023-02-23 av Cecilia Kalderen och 

Marianne Hühne von Seth 

 

  


